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ــده ــرای وع ــات از اج ــر ارتباط وزي
رییسجمهور خبر داد

ستار هاشمي: در آینده ای نزدیک
بـا تـوجه بـه طرحـی کـه ارایـه
دادهایم، خبرهای خوبی در خصوص

رفع فيلترينگ خواهیم داد
گروه سياسي| «وعده رفع فيلترينگ چه شد؟» اين پرسش، بيشترين
فراواني را اين روزها در افكار عمومي دارد. مردم ميخواهند بدانند
يكي از مهمترين وعدههاي تلويحي مسعود پزشكيان در ايام انتخابات
چه زماني اجرايي ميشود و اينگونه براي رفع فيلترينگ بيتابي
ميكنند. بخش ديگري از اين بيتابيها مرتبط با صاحبان مشاغل آنلاين
و استارتاپهاست كه رونق كسب و كار آنها ارتباط مستقيمي با رفع
فيلترينگ دارد. در مواجهه با دامنه وسيع اين مطالبات دولت از
طريق نهادهاي بالادستي تلاش ميكند تا زمينه كاهش و رفع فيلترينگ را
فراهـم كنـد. 17 مهـر مـاه معـاون ارتباطـات و اطلاعرسـاني دفتـر
رياستجمهوري رييسجمهوري به انتقادات از دولت درباره عدم رفع
فيلترينگ و سرعت اينترنت واكنش نشان داد. مهدي طباطبايي، معاون
ارتباطات و اطلاعرساني دفتر رياستجمهوري، درباره اينترنت و رفع
فيلترينگ در اينستاگرام خود نوشت: «صداقت و وفاي به عهد سرمايه
اصلي و خصيصه ذاتي رييسجمهور پزشكيان است. مساله ساماندهي و
ارتقاي سرعت اينترنت و رفع فيلترينگ در يك مسير قانوني و منطقي
حل و انتظارات بحق جامعه برآورده خواهد شد. با شتابزدگي در
موضعگيريها و قضاوتهاي زودهنگام راه را براي حل مشكلات صعب و
دشوار نكنيم. دكتر پزشكيان در حوزه صداقت و راستگويي از سرآمدان
عرصه سياست در ايران معاصر است.» قبل از طباطبايي اما محمد
مهاجري، فعال سياسي اصولگرا به اين موضوع واكنش نشان داد و نوشت:
«در شرايط فعلي فيلترينگ كاملا بيمعنا است و دكتر پزشكيان با فهم
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اين موضوع، وعده حذف فيلترينگ داد و رييسجمهور هم راهي جز عمل به
وعده ندارد.» محمد مهاجري، فعال سياسي و رسانهاي اصولگرا پيرامون
موضوع فيلترينگ، گفت: «فيلترينگ در گذشته معنا داشت و اهداف
افرادي كه از آن دفاع ميكردند، منطقي بود. اين موضوع براي زماني
خاص بود و از زماني كه مردم از روشهاي مختلف براي دور زدن
استفاده كردند، سد فيلترينگ شكسته شد و اكنون شاهد آن هستيم كه
عموم مردم فيلترشكن دارند، بنابراين فيلترينگ در شرايط فعلي كاملا
بيمعناست، مثل اين است كه در بزرگراهي تابلوي ورود ممنوع قرار
دهيد و راه جايگزيني نگذاريد، بنابراين تمام تردد از اين مسير

خواهد بود و تنها تابلو نصب كردهايد.»

ديروز اما موضوع فيلترينگ به بحث اصلي رسانهها در حاشيه نشست
هيات وزيران بدل شد و وزير ارتباطات با قدرت از اراده دولت براي
حل اين معضل خبر داد. ستار هاشمي ابتدا در نشست هيات وزيران با
خبرنگاران سخن گفت و سپس با انتشار توييتي تكملهاي بر صحبتهاي
خود زد. وزير ارتباطات با بيان اينكه گشايش در بحث فيلترينگ را
با تمام توان پيگيري ميكنيم، گفت: «باتوجه به طرحي كه ارايه
كردهايم، به نظر ميتوانيم به زودي اخبار خوبي به مردم بدهيم.»

ستار هاشمي در حاشيه جلسه هيات دولت در اين باره گفت: با توجه به
وعدههايي كه دولت داده اين موضوع در دستور كار وزارت ارتباطات
است و با تمام توان و انرژي در خصوص گشايش اين موضوع در تلاش

هستيم.

او با بيان اينكه كارگروههاي فني در اين خصوص تشكيل شده است،
گفت: به نظر ميآيد در آيندهاي نزديك با توجه به طرحي كه ارايه
داديم خبرهاي خوبي در اين خصوص بدهيم. هاشمي با تاكيد بر اينكه
ما به محدوديتهاي موجود نقد داريم، گفت: يكي از موضوعاتي كه وجود
دارد امنيت سايبري است. بخش قابل توجهي از مردم و مشتركين همراه
از فيلترشكن استفاده ميكنند. اين باعث ميشود كه بستري براي حمله
به زيرساختها ايجاد شود. بحث استفاده از فيلترشكنها باعث اضافه



شدن يك هزينه در سبد زندگي خانوادها ايجاد كرده است. به لحاظ
فرهنگي كاركرد اين موضوع زير سوال است.

پيگير وعده رييسجمهور هستم طرح اوليه آماده و ارايه شده

ستار هاشمي، وزير ارتباطات و فناوري اطلاعات گردش مالي غيرشفاف
فيلترشكنها را آسيبي جداگانه از مشكلات ديگر دانست. وزير ارتباطات
و فناوري اطلاعات نوشت: در جمع خبرنگاران در حياط دولت تاكيد كردم
كه گردش مالي غيرشفاف فيلترشكنها خودش يك آسيب جداگانه از مشكلات
امنيتي و فرهنگي محدوديتهاي ايجاد شده است و موكدا از پيگيري
عملياتي و جدي وعده رييسجمهور و مطالبه مردم سخن گفتم. طرح اوليه
آمـاده و ارايـه شـده اسـت. وزيـر ارتباطـات در واكنـش بـه فـروش
فيلترشكنها و وعده رييسجمهور درباره رفع فيلترينگ نوشت: «امروز
در جمع خبرنگاران در حياط دولت تاكيد كردم كه گردش مالي غيرشفاف
فيلترشكنها خودش يك آسيب جداگانه از مشكلات امنيتي و فرهنگي
محدوديتهاي ايجاد شده است و موكدا از پيگيري عملياتي و جدي وعده
رييسجمهور و مطالبه مردم سخن گفتم. طرح اوليه آماده و ارايه شده

است.»
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